
 

 

Protokół nr 61 z obrad LXI Sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 29 września 2023 roku. 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:05 

Zakończenie obrad – godz. 15:35 

 

 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ulicy 

Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy - Pan Zbigniew Leszczyński. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził na podstawie listy obecności, że uchwały podjęte  

na dzisiejszej sesji zwyczajnej będą miały moc prawną. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Dodatkowo w Sesji uczestniczyli: 

− Pan Błażej Konkol – Wójt Gminy Trąbki Wielkie, 

− Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie, 

− Pan Marcin Skalski – Radca Prawny Gminy Trąbki Wielkie. 

 

• Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Leszczyński poinformował, że proponowany 

porządek Sesji wraz z materiałami radni otrzymali w terminie. 

Proponowany porządek Sesji – pismo Przewodniczącego Rady Gminy z dn. 22.09.2023 r.  

– stanowi załącznik do protokołu.    

 

 



 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: czy ktoś z Państwa wnosi uwagi do proponowanego 

porządku obrad? 

Wójt Gminy – Pan Błażej Konkol poprosił  o wykreślenie z dzisiejszego porządku obrad Sesji  

pkt. 6 oraz 7, punkty te dotyczą dotacji prac konserwatorskich. 

Więcej uwag/wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto z Państwa jest za przyjęciem proponowanej przez 

Pana Wójta zmiany w porządku Sesji? 

W głosowaniu udział bierze 10 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowaną zmianę w porządku  

Sesji. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad Sesji po zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych młodzieży szkół 

podstawowych. 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Trąbki Wielkie na 2023 r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trąbki 

Wielkie na lata 2023-2035. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za opróżnienie zbiorników bezodpływowych oraz osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Trąbki Wielkie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Gdańskiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Szkole 

Podstawowej im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie. 

10. Pojęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Szkole 

Podstawowej w Sobowidzu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Mierzeszynie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Szkole 

Podstawowej im. Marii Kownackiej w Kłodawie. 



 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Trąbki Wielkie Placówki 

Wsparcia Dziennego w formie opiekuńczej i podwórkowej i włączenia do struktury 

organizacyjnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady. 

15. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy Trąbki Wielkie. 

16. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto z Państwa jest za przyjęciem porządku obrad sesji  

po zmianach? 

W głosowaniu udział bierze 11 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek sesji  

po zmianach. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

• Przyjęcie protokołu z XL sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Leszczyński poinformował, że do Biura Rady 

nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

Zapytał: kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu? 

W głosowaniu udział bierze 11 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z LX sesji zwyczajnej. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych młodzieży szkół 

podstawowych. 

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym oraz Wiceprzewodniczącym Rady Gminy uroczyście 

wręczyli stypendia, które są nagrodą i wyrazem docenienia całorocznej pracy ucznia, który 

wyróżnia się wzorowym zachowaniem, wysoką średnią ocen lub szczególnymi osiągnięciami 

np. udziałem w olimpiadach i turniejach wiedzy. W tym roku otrzymało je 41 uczniów szkół 

podstawowych z terenu naszej gminy. 

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy serdecznie pogratulowali uczniom oraz 

rodzicom, życząc kolejnych sukcesów w nauce. 

Po wręczeniu stypendiów Wójt Gminy, Przewodniczący oraz Wiceprzewodniczący zrobili 

wspólne, pamiątkowe zdjęcie. 

 



 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Trąbki Wielkie na 2023 r. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Skarbnika Gminy – Panią 

Zofię Gorzyńską o przedstawienie uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała radnych, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy przedmiotowa uchwała została szczegółowo omówiona, ale jeśli będą pytania to oczy-

wiście razem z Panem Wójtem udzielą na nie odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński zapytał o powiększenia budżetu dla 

sołectwa Trąbki Wielkie na wyświetlacz ograniczenia prędkości, Przewodniczący zauważył, że 

w tym miejscu miały być progi zwalniające? 

Wójt Gminy wyjaśnił, iż od samego początku miał być zamontowany wyświetlacz ograniczenia 

prędkości natomiast Pani Radna Wioleta Frydrych dodała, iż w tym miejscu był już zamonto-

wany próg zwalniający, który został zniszczony przez kierowców. 

Pan Sławomir Mazurek zapytał dlaczego w uzasadnieniu jest informacja, iż zmniejsza się plan 

inwestycji drogowych, a następnie zwiększa się plan inwestycji drogowych o 215 000,00 zł ? 

oraz zwiększa się plan o kwotę 52 000,00 zł na opłacenie faktur w remizach OSP. 

Wójt Gminy wyjaśni, iż oszczędność powstały przy zakupie płyt Yomb, ponieważ zakup ten 

był szacowany na wyższą kwotę z tego względu kwota 215 000,00 zł została przeznaczona na 

dalszą rozbudowę dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy - Pan Zbigniew Leszczyński zapytał czy mają Państwo jeszcze 

jakieś pytania dotyczące zmian budżetu? 

Pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/485/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trąbki Wielkie na lata 2023-2035. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Skarbnika Gminy – Panią 



 

Zofię Gorzyńską o przedstawienie uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała radnych, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy przedmiotowa uchwała również została szczegółowo omówiona, ale jeśli będą pytania 

to oczywiście razem z Panem Wójtem udzielą na nie odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński zapytał czy mają Państwo jakieś py-

tania dotyczące uchwały? 

Pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/486/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił o przedstawienie uchwały Wójta 

Gminy – Pana Błażeja Konkola. 

Wójt Gminy – Pan Błażej Konkol wyjaśnił: dla zrównoważenia budżetu Gminy w roku 

obecnym, w projekcie budżetu zaproponowaliśmy Państwu pokrycie wydatków 

inwestycyjnych  w formie kredytu, teraz proponujemy Państwu podjęcie uchwały dotyczącej 

zaciągnięcia kredytu, natomiast wysokość kredytu będzie można oszacować po realizacji 

budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy - Pan Zbigniew Leszczyński zapytał czy mają Państwo jakieś 

pytania dotyczące uchwały? 

Radny Sławomir Mazurek zapytał Wójta Gminy Pana Błażeja Konkola jak się ma kredyt w 

stosunku do uchwał, które w dniu dzisiejszym zostały wycofane – uchwały na prace 

konserwatorskie? 

Wójt Gminy – Pan Błażej Konkol wyjaśnił, iż dotacje przyznane na prace konserwatorskie 

wynikają z przyznanych dotacji na renowację zabytków i są to pieniądze z budżetu Państwa. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński zapytał czy mają Państwo jeszcze  

pytania dotyczące uchwały? 

Pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 



 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/487/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za opróżnienie zbiorników bezodpływowych oraz osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Wójta Gminy -Pana Błażeja 

Konkola o przedstawienie uchwały. 

Wójt Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada określenie maksymalnych stawek za 

świadczenie usług wywozu szamba i przydomowych oczyszczalni, podjęcie takiej uchwały jest 

dobrą wolą Rady Gminy na wniosek Wójta. Wójt proponuję podjęcie przedstawionej uchwały 

aby można było zapanować nad niekontrolowanym wzrostem cen za świadczone usługi.  

Stawki, które zostały zaproponowane są zbliżone do sąsiedniej gminy, w paragrafie pierwszym 

Wójt proponuję stawkę 35,00 zł brutto, natomiast za przydomowe oczyszczalnie 160,00 zł 

brutto. 

Radny Sławomir Mazurek zapytał czy kwota podana przez pana Wójta jest kwotą średnią z 

pobliskich gmin? 

Wójt odpowiedział: przedział cenowy w naszej gminie jest od 19,00 zł do 35,00 zł, średnia jest 

mniejsza, natomiast w momencie uruchomienia transportu przez gminę stawka będzie na 

poziomie 25,00 zł.  

Radna Justyna Perka: co w momencie np. wzrostu cen paliwa? na jaki okres przewidujemy 

stawkę 35,00 zł oraz 160,00 zł? 

Wójt Gminy poinformował, że w momencie drastycznych zmian np. cen paliwa zostanie 

uchwalona nowa uchwała zmieniająca ceny wywozu nieczystości – nowelizacja stawki. 

Przewodniczący zapytał: czy mają Państwo pytania/uwagi? 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy mając tą świadomość, że pewne gminy podjęły już 

taką uchwałę czy organ kontrolujący może taką uchwałę odrzucić bądź uchylić?  

Mecenas – Pan Marcin Skalski odpowiedział, że nie widzi żadnych obaw. 

Wójt Gminy poinformował, że zapisy uchwały są proste i jasne, gmina jest regulatorem cen 

maksymalnych i będzie pilnować aby przewoźnicy tych cen nie przekraczali 



 

Więcej pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/488/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników”. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Wójta Gminy – Pana Błażeja 

Konkola o przedstawienie uchwały. 

Wójt Gminy – Pan Błażej Konkol poinformował, że kompetencją Rady Gminy jest wyłonienie 

zespołu, który będzie opiniował osoby, które potencjalnie mogą być ławnikami w sądzie Wójt 

ze swojej strony zaproponował Zastępcę Wójta - Pana Jana Wiczlinga jako członka zespołu ds. 

wyboru ławników. 

Przewodniczący Rady - Pan Zbigniew Leszczyński zaproponował kolejnych członków zespołu: 

1. Marek Czerwiński, 

2. Ryszard Budzyński, 

3. Władysław Kanka, 

4. Sławomir Mazurek. 

Radni wyrazili zgodę na udział w zespole ds. wyboru ławników. 

Radni zauważyli w uchwale błąd w paragrafie 4, prawidłowy zapis powinien otrzymać 

brzmienie „uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński zapytał radnych czy maja jeszcze jakieś 

pytania? 

Pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano poprawioną treść uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/489/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Gdańskiemu. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Wójta Gminy – Pana Błażeja 



 

Konkola o przedstawienie uchwały.  

Wójt Gminy – Pan Błażej Konkol poinformował, że projekt uchwały dotyczy funkcjonowania 

Centrum Integracji Społecznych w Pruszczu Gdańskim jest to ośrodek, który świadczy usługi 

w zakresie powrotu osób z różnymi deficytami do normalnego życia, z terenu naszej gminy 

pomoc uzyskało około 60 osób. Centrum Integracji Społecznych zwróciło się do gminy z 

prośbą o współfinansowanie kosztów działalności do końca bieżącego roku w kwocie 

25 000,00 zł w związku z brakiem na daną chwilę nowych środków europejskich. 

Radny Władysław Kanka zapytał: czy wystąpienie ośrodka w sprawie dotacji było uzasadnione 

dlaczego 25 000,00 zł? 

Wójt Gminy odpowiedział, że wynika to z kalkulacji kosztów utrzymania do końca roku oraz 

współfinansowaniem przez pozostałe Gminy oraz Powiat Gdański. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński zapytał czy maja Państwo jeszcze jakieś 

pytania? 

Pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano poprawioną treść uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/490/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Szkole 

Podstawowej im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Wójta Gminy – Pana Błażeja 

Konkola o przedstawienie uchwały.  

Wójt Gminy poinformował, iż jest kilka uchwał dotyczących likwidacji świetlic 

socjoterapeutycznych przy placówkach oświatowych oraz poinformował, że placówki będą 

nadal funkcjonowały tylko w innej formie. Świetlice socjoterapeutyczne zostaną zamienione 

na Placówki Wsparcia Dziennego w formie opiekuńczej i podwórkowej i włączenia do 

struktury organizacyjnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich. 

Zostaną zmienione formy funkcjonowania świetlic socjoterapeutycznych, natomiast żeby 

można było taką strukturę zmienić najpierw należy zlikwidować istniejące świetlice w tej 

formie w następnej kolejności powołać ośrodek wsparcia dziennego. Zadania, które będą 

realizowane w ośrodku wsparcia dziennego, będą realizowane w bardzo podobny sposób jak 

do tej pory w świetlicy socjoterapeutycznej natomiast zasięg działania będzie szerszy, ponieważ 

będzie można prowadzić takie działania np. w świetlicach wiejskich. 



 

Jednocześnie Wójt chciałaby wnieść propozycję uściślenia uzasadnienia we wszystkich 

uchwałach dotyczących likwidacji  świetlic podając podstawę prawną, w ostatnim akapicie 

uzasadnienia Wójt proponuje zapis „mienie świetlicy socjoterapeutycznej (......) przejmuje 

placówka wsparcia dziennego w formie opiekuńczej i podwórkowej w ramach struktury 

organizacyjnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich, podając w 

nawiasie ustawę prawną z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej (Dz. U. 1 2022 r. poz. 447 z późn. zm.). 

Przewodniczący zapytał: czy ktoś z Państwa ma pytanie do uchwały? 

Pan Wiesław Kana zabrał głos informując, iż jest to dobre rozwiązanie, ponieważ ośrodek 

pomocy społecznej, który będzie teraz sprawował pieczę nad placówką wsparcia jest instytucją 

wysoce specjalistyczną w tej dziedzinie. 

Więcej pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/491/2023 w w/w spra-

wie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10 Pojęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Szkole 

Podstawowej w Sobowidzu. 

Przewodniczący Rady  - Pan Zbigniew Leszczyński poinformował, iż kolejna uchwała dotyczy 

również likwidacji świetlicy przy kolejnej placówce oświatowej. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/492/2023 w w/w  

sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Mierzeszynie. 

Przewodniczący Rady  - Pan Zbigniew Leszczyński poinformował, iż kolejna uchwała dotyczy 

również likwidacji świetlicy tylko przy kolejnej placówce oświatowej. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 



 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/493/2023 w w/w  

sprawie. 

 Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej przy Szkole 

Podstawowej im. Marii Kownackiej w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady  - Pan Zbigniew Leszczyński poinformował, iż kolejna uchwała dotyczy 

również likwidacji świetlicy tylko kolejnej placówce oświatowej. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto z Państwa jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/494/2023 w w/w 

sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Trąbki Wielkie Placówki 

Wsparcia Dziennego w formie opiekuńczej i podwórkowej i włączenia do struktury 

organizacyjnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński poprosił Wójta Gminy – Pana Błażeja 

Konkola o przedstawienie uchwały. 

Wójt Gminy – Pan Błażej Konkol poinformował, że konsekwencją likwidacji świetlicy 

socjoterapeutycznej jest utworzenie placówki wsparcia dziennego co zostało omówione przy 

uchwale dot. likwidacji świetlicy socjoterapeutycznej. 

Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Leszczyński zapytał czy maja Państwo jeszcze jakieś 

pytania? 

Radna Justyna Perka zadała pytanie: jeżeli uchwała zostanie podjęta to kiedy nastąpi otwarcie 

placówki? Oraz czy będzie dostępny plan działania? 

Wójt Gminy poinformował, że jak najbardziej będzie możliwość przeanalizowania programu 

działania placówki oraz regulaminu. 

Więcej pytań/uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał: kto jest za podjęciem powyższej uchwały? 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/495/2023 w w/w 



 

sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14  Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady. 

Wójt Gminy Pan Błażej Konkol przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej 

sesji zwyczajnej Rady Gminy, tj. od 28.07.2023  r. 

W tym czasie odbyło/-y się: 

1. spotkania dotyczące pikniku wojskowego, 

2. uczestnictwo w urodzinach 90 plus oraz 50 lecie pożycia, 

3. uczestnictwo w spotkaniu komisji RPA, 

4. uczestnictwo w dożynkach Gminy Trąbki Wielkie, 

5. uczestnictwo w dożynkach gmin sąsiednich, 

6. spotkania z kierownikami jednostek organizacyjnych, 

7. uczestnictwo w zebraniach wiejskich, 

8. pożegnanie nauczycieli przechodzących na emeryturę, 

9. spotkania z kadrą nauczycielską, 

10. spotkanie z firmą zajmująca się fotowoltaiką, 

11. uczestnictwo w posiedzeniu komitetu monitorującego, 

12. uczestnictwo w posiedzeniach wspólnym Komisji Rady Gminy, 

13. uczestnictwo w spotkaniu Rady Społecznej, 

14. uczestnictwo w spotkaniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa, 

15. spotkanie z projektantem rozbudowy oczyszczalni ścieków w Trąbkach Wielkich, 

16. wydanie 32 zarządzeń.  

 

Wójt Gminy Pan Błażej Konkol poinformował o postępowaniach przetargowych, które 

były realizowane w minionym czasie, były one podyktowane głównie inwestycjami 

drogowymi, postępowanie prowadzone w trybie podstawowym budowa i przebudowa 

systemu: 

• oczyszczalnia ścieków w Pawłowie umowa została podpisana, Wykonawca jest 

już na budowie, 

• utwardzenie dróg gminnych część 1, przetarg został rozstrzygnięty, wygrało 

Przedsiębiorstwo Ogólnobudowlane OERLICH, 

• część 2 -wygrała firma RADEX  



 

• przebudowa dróg gminnych ul. Azaliowa oraz ul. Łąkowa w Mierzeszynie, 

• postępowanie w trybie podstawowym, remont dróg gminnych Kłodawa – Zła 

Wieś , oferty należy składać do 06.11.2023 r. do godz. 9:30, 

• przebudowa dróg osiedlowych w Trąbkach Wielkich, oferty należy składać do 

17.11.2023 r. do godziny 9:30, 

 

Ad 15 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy Trąbki Wielkie. 

Radny Grzegorz Żukowski poinformował, że na spotkaniu w Gołębiewie Wielkim mieszkańcy 

poinformowali o wyschniętej rzece, gdzie należy zgłosić zaistniałą sytuację? 

Wójt Gminy odpowiedział, że sprawę należy zgłosić do Wód Polskich, natomiast Urząd Gminy 

przeprowadzi wstępną kontrolę.  

Radny Jan Selka zapytał: ile firm przystąpiło do przetargu dot. układania płyt drogowych? 

ponieważ mieszkańcy są bardzo niezadowoleni z wykonania. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że Zamówienia Publiczne charakteryzują się tym, że jeżeli dana firma 

daje najkorzystniejsze warunki wygrywa przetarg, natomiast zostały zlecone badanie płyt 

(odpowiednie zagęszczenie oraz budowa), jeżeli jakość będzie zła istnieje możliwość 

rozwiązania umowy. 

Radna Wioleta Frydrych zapytała o informację dotyczące projektów placów zabaw czy dane 

projekty są już zakończone? 

Wójt gminy odpowiedział, że większość projektów jest już uzgodniona z powiatem i można 

przystąpić do realizacji. 

Radny Grzegorz Żukowski zwrócił uwagę, iż na placach zabaw montowane są urządzenia 

zabawowe z drewna, które należy co jakiś czas konserwować, należałoby podjąć inicjatywę 

aby zawęzić zakup urządzeń zabawowych z materiału bardziej odpornego na warunki 

atmosferyczne. 

Wójt Gminy poinformował, że większość sołectw nie planuje już zakupy urządzeń 

drewnianych. 

Radny Sławomir Mazurek: nawiązując do zebrania wiejskiego mieszkańcy prosili o naprawę 

spowalniaczy na drodze w Godziszewie. 

Wójt Gminy poinformował, że spowalniacze gumowe ulegają szybkiemu zużyciu w związku z 

tym należy się zastanowić nad montażem spowalniaczy z kostki. 

Radny Ryszard Budzyński: nawiązując do zebrania wiejskiego w Warczu zgłasza problem z 

wahadłem na drodze wyjazdowej (226) ze wsi oraz szkoły gdzie jest brak sygnalizacji, co 

powoduje duże niebezpieczeństwo. 



 

Wójt Gminy poinformował, iż sprawa został już zgłoszona, Wykonawca ma zaproponować 

zmianę organizacji ruchu w tym zakresie. 

Radna Wioleta Frydrych zaapelowała do rodziców dzieci przemieszczających się na rowerach, 

hulajnogach itp. aby zwracać uwagę żeby dzieci były zaopatrzone w kaski oraz odblaski i 

poruszały się po drodze zgodnie z przepisami ruchu drogowego. 

Wójt Gminy zaproponował zorganizowanie akcji w placówkach szkolnych „jak należy 

zachowywać się na drodze”. 

Przewodniczący Rady Gminy –  Pan Zbigniew Leszczyński zapytał: czy mają Państwo jeszcze 

jakieś pytania? 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 16. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy podziękował serdecznie wszystkim za czynny 

udział i dokonał zamknięcia Sesji. 

 

 

 

 

Sporządziła:       Przewodniczący Rady Gminy 

K. Bieszczad             Zbigniew Leszczyński 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych; 

2. Porządek Sesji – pismo Przewodniczącego Rady Gminy z dn. 22.09.2023 r.; 

3. Protokół głosowania; 

4. Uchwały podjęte na sesji - Nr LXI/485/2023 – Nr LXI/495/2023. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wójt Gminy – p. Błażej Konkol przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej 

sesji zwyczajnej Rady Gminy, tj. od 27.06.2023  r. 

W tym czasie odbyło/-y się: 

1. spotkanie SIM w sprawie budowy mieszkań, 

2.  zebranie GS w Sobowidzu, 

3. spotkanie z p. Grzegorzem Cwalińskim – przewodniczącym Komisji Kultury 

 w obszarze metropolitarnym, w sprawie wizyty w gminie, 

4.  spotkanie z klubem „Sokół Ełganowo”, 

5. spotkanie z GOZ w sprawie wyboru dyrektora, 

6. spotkanie z pracownikami, 

7. pożegnanie w Sobowidzu Proboszcza Krzysztofa Masulonice oraz przywitanie nowego 

Proboszcza Krzysztofa Mudlaff, 

8. praca przy projekcie Szkoły Podstawowej w Kłodawie, 

9. uczestnictwo w urodzinach 90 plus oraz 50 lecie pożycia, 

10. wizyta w Mark Uehlfeld z okazji uroczystości 900 lecie miasta, 

11. odbyły się dwa spotkania dożynkowe, 

12. spotkanie z przedstawicielami jednostek wojskowych, 

13. spotkanie Wójtów, 

14. uczestnictwo w obchodach z okazji dnia policji, 



 

15. podpisanie umowy dot. fotowoltaiki na budynkach użyteczności publicznej, 

16. spotkanie z Marszałkiem Województwa, 

17. odbył się festyn w na Trąbkach Wielkich na placu rekreacyjnym przy cmentarzu, 

18. odbył się letni wyjazd z seniorami, 

19. spotkanie z Sołtysami, 

20. uczestnictwo w posiedzeniach rad gmin, 

21. wydanie zarządzeń od nr 89 do nr 114 – obwieszczone na BIP. 

 

 

Wójt Gminy – p. Błażej Konkol poinformował o otrzymanym dofinasowaniu zabytków i o 

dofinansowaniu na modernizację drogi w Złej Wsi oraz poinformował o prowadzonych 

postępowaniach przetargowych: 

- zakup i montaż urządzeń do produkcji energii źródeł odnawialnych – przetarg   

rozstrzygnięty, podpisano umowę z wykonawcą, 

- budowa i przebudowa systemu kanalizacji sanitarnej oraz budowy oczyszczalni 

ścieków w Pawłowie – postępowanie zakończone, trwa weryfikacja części 

dowodowej, 

- budowa dróg gminnych – przetarg ogłoszony. 

 

 

Ad 7. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy Trąbki wielkie. 

 

Radny Jan Selka zapytał Wójta Gminy czy grunty prywatne w obrębie drogi Kłodawa – Zła 

Wieś będą wykupywane w celu poszerzenia drogi? 

Wójt Gminy – p. Błażej Konkol wyjaśnił, że na danym odcinku pas drogowy jest wystarczający. 

 

Radny Ryszard Budzyński poprosił Wójta Gminy o powtórzenie daty festynu Wojska 

Polskiego. 

Wójt Gminy – p. Błażej Konkol odpowiedział, iż festyn odbędzie się dn. 14.08.2023 r.  

w godzinach 12:00-18:00. 

 

Radny Jan Selka: prosi o informację czy wojsko przygotuje zaproszenia, plakaty itp.? 

Wójt Gminy – p. Błażej Konkol poinformował, iż wojsko przekaże nam zaproszenia i plakaty. 



 

Wójt Gminy – p. Błażej Konkol poinformował również, iż podczas festynu będzie możliwość 

oddania krwi w krwiobusie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. Zbigniew Leszczyński odniósł się do pkt 1  dotyczącego 

SIM – spotkanie jest potrzebne, we wrześniu na spotkaniu komisji ekonomicznej lub wspólnej 

temat zostanie podjęty. 

 

Radny Ryszard Budzyński – Składa podziękowania za organizację X przeglądu pieśni 

Maryjnych Wójtowi Gminy – p. Błażejowi Konkol oraz p. Anecie Specylak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. Zbigniew Leszczyński zapytał: czy są jeszcze pytania? 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 8. Zamknięcie obrad Sesji zwyczajnej. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy podziękował serdecznie wszystkim za czynny 

udział i dokonał zamknięcia Sesji. 

 

 

 

 

Sporządziła:       Przewodniczący Rady Gminy 

K. Bieszczad             Zbigniew Leszczyński 
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